
Fra: per@rendsborg.dk <per@rendsborg.dk>  
Sendt: 26. marts 2024 11:24 
Emne: Nye støjskærme og virker de!! 
 
Kære minister og trafikudvalg  
 
Hej 
Folketinget har igen bevilliget penge til støjværn rundt omkring fordelt af Vejdirektoratet, mig bekendt 3 
milliarder kr. Mange penge og forståeligt da biler på motorveje støjer. 
 
MEN jeg forstår ikke hvorfor vi bliver ved med at sætte de samme skærme op og man ikke vil foretage 
undersøgelser for hvorledes støjskærmen ikke kan udformes anderledes. Mange eller de fleste er skuffet 
efter at fået opsat støjskærme. 
 
Som det er det i dag kastes en del af støjen tilbage mod bilerne, MEN meget støj ”kravler” op af skærmen 
og videre indover landskabet; og hvor langt er naturligvis afhængigt at højden af skærmens højde. 
Skærmen virker derfor kun indenfor kort afstand. 
 
I Tyskland har man imidlertid i flere år fundet en løsning der afviser støjen og tilbagekaste støjen og den 
således ikke kastes over skærmen. 
 
Det bør bære et krav til Vejdirektoratet at der undersøger denne løsning og fremsende en rapport. Måske 
er det sågar muligt at påsætte bugede top på eksisterende støjvæge. 
 
 

 
 
 
Med venlig hilsen 
Per Rendsborg 
Rendsborggaard Hestepension 
Ringstedvej 468 
4632 Bjæverskov 
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